

Date: 20th of August 2025

۲۰ أغسطس

Trading Code: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

على سفن نيوكاسل ماكس

رمز التداول:ASCO

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G. Clarification on **Newcastlemax Vessels Acquisition News**

Asyad Shipping Company S.A.O.G wishes to inform investors and the market that inaccurate information regarding the company has been circulated on certain

تود شركة أسياد للنقل البحري أن تُبلغ المستثمرين والسوق بوجود معلومات غير صحيحة تم تداولها عبر بعض المنصات الإعلامية.

الموضوع: توضيح شركة أسياد للنقل البحرى بشأن أخبار الاستحواذ

media platforms.

The news claiming that ASCO has purchased three Newcastlemax vessels are untrue. While the company is actively seeking to expand its dry bulk fleet, no acquisitions or deals have been finalized until this date.

حيث تزعم هذه الأخبار أن شركة أسياد للنقل البحرى قامت بشراء ثلاث سفن من نوع نيوكاسل، وهو أمر غير صحيح. تسعى الشركة بالفعل إلى توسيع أسطولها من سفن شحن المواد السائبة ، إلا أنه لم يتم إلى الأن إتمام أو توقيع أي صفقات.

The company emphasizes the importance of shareholders and market participants obtaining information only from official and reliable sources. It also encourages them to contact the Investor Relations Department for any inquiries or further clarifications.

وتنوه الشركة إلى أهمية اعتماد المساهمين والمشاركين في السوق على المصادر الرسمية والموثوقة للحصول على المعلومات، كما تحثهم على التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين في حال وجود أي استفسارات أو الحاجة إلى مزيد من التوضيحات.

مع أطيب التحيات،

المخول بالتوقيع

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

Best regards,

Asyad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T+968 2440 0900 | F+968 24400922 PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)

asyadshipping.com